

Département de / Department of Musique Music



Laboratoire de recherche en pédagogie du piano

26 mai 2005

Nous sommes heureux d'accueillir les anciens de l'Université d'Ottawa pour une tournée du Laboratoire de recherche en pédagogie du piano. Cette infrastructure est dotée d'appareils technologiques de pointe conçus pour l'étude complexe de l'enseignement du piano. La tournée débutera par une présentation des projets de recherche en cours. Nous visiterons ensuite le laboratoire avec ses deux pianos à queue « intelligents », et la salle multimédia.

La tournée commence à 10h15
en face de la salle 204 au 2^e étage
du département de musique,
pavillon Pérez.

On vous y attend!



Piano Pedagogy Research Laboratory

May 26th, 2005

We are delighted to invite the Alumni students of the University of Ottawa for a tour to the Piano Pedagogy Research Laboratory. This state of the art facility, equipped with the latest technological tools, is studying the complex field of piano teaching. The tour will begin with an introduction to the lab's current research projects, followed by a visit to the piano studio, with its two intelligent grand pianos, and will conclude with a look at the lab's multi-media room.

This tour will start at 10:15 AM in front of room 204
Second floor in the music department,
Perez Building.

Hope to see you there!